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Ons kenmerk: 24-A3  Vlissingen, 21 oktober 2024. 

Geacht college, 

In onze vergadering van 11 oktober jl. hebben wij het gereedkomen van de aanleg van het sport-, spel 
en biodiversiteit gedeelte in het Nollebos besproken. Op basis daarvan hebben wij besloten u dit 
ongevraagde advies te geven. 

Allereerst willen wij u complimenteren met het mooie resultaat van dit project. De verschillende 
speel- en sportvoorzieningen trekken veel bezoekers en het is duidelijk dat het park een nieuwe 
ontmoetingsplek is geworden voor jong en oud. Dit succes komt tot uiting in de toegenomen drukte, 
wat de populariteit van het gebied bevestigt. 

Er zijn nog wat punten die naar onze mening wat meer aandacht behoeven: 

Toegankelijkheid van bruggetjes en paden 
Een belangrijk punt van aandacht betreft de houten loopbrug en het natuurbelevingspad. Deze zijn 
beide slechts 1,20 meter breed, wat problemen oplevert voor de toegankelijkheid. Mensen met 
hulpmiddelen die elkaar moeten passeren, zoals gezinnen met kinderwagens of gebruikers van een 
rolstoel, hebben moeite om elkaar ruimte te geven. Het zou wenselijk zijn om dit in de toekomst te 
verbreden, zodat iedereen zonder belemmeringen kan genieten van de prachtige natuurlijke 
omgeving. 

Beperkte verharde paden 
Hoewel er langs één kant van de speelvelden een verhard pad loopt, zijn de overige delen van het 
park voornamelijk grasvelden. Dit is prachtig voor het natuurlijke karakter van het Nollebos, maar 
vormt tegelijkertijd een belemmering voor mensen die minder goed ter been zijn of 
rolstoelgebruikers. Met name bij nat weer kan het gras modderig en lastig begaanbaar worden. Het 
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toevoegen van meer verharde paden rondom en naar de speel- en sportgebieden zou de 
toegankelijkheid aanzienlijk verbeteren. 

Wensen voor de toekomst 
Hoewel dit een hele goede stap is naar meer inclusiviteit, blijft er ook wat te wensen over. 
Zo zou het fijn zijn als er in het gehele Nollebos meer aangepaste picknicktafels zouden kunnen 
komen en als de wijze waarop het biodiversiteitspad is uitgevoerd ook toegepast zou kunnen worden 
op de andere paden in de rest van het Nollebos. 
 
Wij waarderen de inspanningen die tot nu toe zijn geleverd om het Nollebos aantrekkelijk en 
functioneel te maken. We hopen dat genoemde wensen in de toekomst opgepakt kunnen worden om 
het park nog inclusiever en toegankelijker te maken voor alle bewoners en bezoekers van de 
gemeente Vlissingen. 

 

Hoogachtend, 

Adviesraad Wmo en Jeugd, 

 

 

De secretaris,       De voorzitter, 

E. Oebeles       De voorzitter 
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